



HONG KONG AMATEUR SWIMMING ASSOCIATION

Unit L, 9/F, MG Tower, 133 Hoi Bun Road, Kwun Tong, Kowloon

Tel: (852) 2572 8594 Fax: (852) 2591 0792 E-mail: hkasa@hkasa.org.hk Web-site: www.hkasa.org.hk

<Press Release>

Hong Kong Olympic Time Trial 2021 – New Hong Kong Record

Hong Kong Olympic Time Trial 2021 is now happening at Hong Kong Sports Institute's Swimming Pool, Men's 400mIM has just completed. WHITTINGTON Peter Harry breaks a new Hong Kong Record in 400m IM with the time 4:26.78. He breaks Alex Lik Sun FONG record which was 21 years ago achieved in Olympic Games Sydney in 2000. Congratulations to WHITTINGTON Peter Harry!



<<Photo of WHITTINGTON Peter Harry and Referee Mr. Edward Ho Ming CHENG after breaks new Hong Kong Record in 400mIM>>

Should you have any enquiry, please feel free to contact Ms. Charling CHEUNG or Ms. Della LEUNG at 2572 8594

Hong Kong Amateur Swimming Association
21st March 2021



HONG KONG AMATEUR SWIMMING ASSOCIATION

Unit L, 9/F, MG Tower, 133 Hoi Bun Road, Kwun Tong, Kowloon

Tel: (852) 2572 8594 Fax: (852) 2591 0792 E-mail: hkasa@hkasa.org.hk Web-site: www.hkasa.org.hk

<新聞稿>

香港游泳奧運計時賽 2021 – 打破塵封 21 年港績

香港游泳奧運計時賽 2021 正於香港體育學院進行中，男子 400 米個人混合泳剛剛上演完畢，便帶來喜訊！衛恆恩刷新新香港紀錄。舊紀錄是由 21 年前方力申於悉尼奧運會創下的，塵封 21 年終於被衝破。恭喜衛恆恩！



<<衛恆恩刷新新香港紀錄後與總裁判鄭皓明合照>>

如有任何問題，歡迎致電 2572 8594 與本會職員張小姐或梁小姐聯絡。

香港業餘游泳總會

二零二一年三月二十一日